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ادامه از صفحه یک...
مدافعان مصوبه: همــه می توانند 

واردات کنند
مدافعان مصوبه مجلس می گویند در این مصوبه 
واردات خودرو محدود به شــرکت ها نشده است 
که بخواهیم شرکت های واجد شرایط را مشخص 
کنیم. همه اشخاص حقیقی و حقوقی می توانند 
واردات خودرو داشــته باشــند.  این مصوبه یک 
فرصت مساوی و عادلانه را بین همه تقسیم کرده 
است و همه می توانند در این فضا حاضر باشند و 
هیچ محدودیتی از این نظر ایجاد نکرده است این 
طرح در واقع امــکان واردات خودرو را برای تمام 
ایرانیان دارای ســرمایه فراهم می آورد و به نوعی 
با حذف واســطه گری، امکان دســتیابی آسان تر 
عموم افراد به خودروهای مدرن را فراهم می آورد. 
همچنین این طرح موجب بهبود شــرایط بازار، 
ترکیدن حباب قیمتی خودروهای وارداتی قدیمی 
موجود در کشور می شود و فشاری بر منابع ارزی 
کشــور وارد نمی کند. در این راســتا فعالان بازار 
خودرو می گویند اگر واردات خودروی خارجی به 
کشور آزاد شود، هم بر کاهش قیمت خودروهای 
خارجی اثر می گــذارد و هم بر قیمت خودروهای 
داخلی. حتی برخی از فعالان از کاهش ۴۰ تا ۵۰ 
درصدی قیمت خودرو در بــازار خبر داده اند که 
در صورت مخالفت مجمع با ایــن طرح، کاهش 
قیمت منتفی اســت و حتی ممکن است قیمت 

خودروهای خارجی گران تر هم بشود.
صف مخالفان شلوغ تر است!  

امــا در مقابــل مدافعان، طــرح مذکور  
مخالفان جدی هم دارد. در شورای نگهبان حذف 
تعرفــه واردات خودروهای برقــی و هیبریدی و 
مسئله خروج ارز از کشور برای واردات خودروهای 
خارجی از ایرادات اساســی بود که به طرح گرفته 
شــد. در کنار شــورای نگهبان، مجمع تشخیص 
مصلحت نظام هــم از مخالفان جــدی این طرح 
است و در جلسه هفته گذشته خود به طور قاطع 
با آزادسازی واردات خودرو مخالفت کرده است. 
گفتنی است؛ مجمع تشخیص، آزادسازی واردات 
خودرو را مغایر با سیاســت های حمایت از تولید 
ایرانی و کار و ســرمایه ایرانی دانسته بود. در کنار 
این نهادها، آزادســازی واردات خودرو مخالفان 
دیگری هم در دولــت دارد مثلًا وزارت صمت هم 

با آن مخالف است.
 وزیر صمت: دولت هیچ برنامه ای برای 

واردات خودروی خارجی ندارد
در این راستا وزیر صمت هفته قبل اعلام کرد که 
دولت هیچ برنامه ای برای واردات خودروی خارجی 
ندارد. هر چند اعلام کرده در شرایطی که مشکل 
ارزی کشور رفع شــود مخالفتی با واردات خودرو 
نخواهد داشــت. در واقع وزارت صمت اولویت را 
با متعادل شدن تراز ارزی کشور می داند و رقابت 
در بازار خودرو را در مرحله بعدی جای می دهد. 
انجمن خودروسازان نیز چندان دلخوشی نسبت 
به اجرای ایــن طرح ندارد؛ چرا کــه واردات مواد 
اولیه ضروری برای تولید را دارای اولویت نسبت به 
واردات خودرو کامل می داند. در این راستا برخی 
اقتصاددانان هم معتقدند آزادسازی واردات خودرو 
تأثیر چندانی بر قیمت خودروهای پرتیراژ داخلی 
نخواهد گذاشت؛ چراکه با استانداردهای موجود، 
واردکنندگان نمی توانند خودروهای ارزان قیمتی 
را وارد بازار کشــور کرده و خودروهــای پرتیراژ 

داخلی را به چالش بکشند. 

وخامت حال رمزارزها شدت پیدا کرد؛

چین، بلک چین ها و ادامه سقوط 
ایسنا: ارزش بیت کوین و ارزهای دیجیتالی مهم 
نزولی باقی ماند.  به گزارش سی ان بی سی، شرایط 
برای فعالان رمزارزها در چین روز به روز در حال 
بدتر شدن اســت و حالا خبر می رســد که بانک 
مرکزی چین به طور کامل هرگونه فعالیت مرتبط 
با رمزارزها را ممنوع اعلام کرده اســت. این نهاد 
چینی به ارایه دهندگان خدمــات مالی در چین 
هشدار داده است که به هیچ وجه نباید امکان خرید 
و فروش ارزهای دیجیتالی را برای مشتریان خود 
فراهم کنند. طبق بخشنامه صادره بانک مرکزی 
چین، هیچ درگاه پرداخت و شرکتی اجازه ندارد 
نســبت به تبدیل ارز دیجیتالی به پــول فیات یا 

برعکس برای مشتریان خود اقدام کند.  
به زودی معاملات رمزارزهــا در منطقه آزاد دبی 
مجاز شناخته می شود. ســازمان تجارت جهانی 
دبی اعلام کرد بر اساس توافق با سازمان بورس و 
کالای امارات، دارایی های بر حسب ارز دیجیتالی، 
تابع قوانین جدید خواهند شــد. سازمان بورس 
امارات بــر روی فعالیت های مرتبــط با رمزارزها 
نظارت خواهد کرد که این فعالیت ها شامل هر گونه 
صدور، خرید و فروش، عرضه یا صدور مجوز جدید 
برای ارزهای دیجیتالی خواهد بود. به گفته منابع 
آگاه، دولت بایدن احتمالا یکی از منتقدان ارزهای 
دیجیتالی را به سمت رئیس کمیته ارزی سازمان 
بورس و اوراق بهادار آمریکا منصوب خواهد کرد. 
ســویله اوماروا- استاد دانشــگاه کارنل- تاکنون 
بارها از ارزهای دیجیتالی انتقاد کرده و خواستار 
حفظ موقعیت غالب بانک های مرکزی شده است. 
اوماروا در یکی از مقالات خود با انتقاد از طرفداران 
رمزارزها، نوشته بود این ایده که ارزهای دیجیتالی 
یک انقلاب در خدمات مالــی ایجاد خواهند کرد 

چندان درست نیست.
مجموع ارزش بازار جهانی ارزهای دیجیتالی در 
حال حاضر ۱۹۰۰ میلیارد دلار برآورد می شــود 
که این رقم نسبت به روز قبل ۴.۷۰ درصد کمتر 

شده است.

یادداشت

رمز ارز 

توافق آمریکا برای بازگشت مدیرمالی هواوی به چینخبر مهم معاون وزیر راه و شهرسازی درباره مسکن
تسنیم: معاون وزیر راه و شهرسازی از افزایش ۴ برابری سهم مسکن از کل تسهیلات بانکی در کشور خبر داد. حبیب اله طاهرخانی 
اظهار کرد: در حوزه تأمین مالی مسکن، هم در قانون جهش تولید و هم مصوبه بودجه سال ۱۴۰۰ سهم مناسبی برای عرضه مسکن 

در نظر گرفته شده است.
 وی یادآورشد: در سال های گذشته سهم مسکن از تسهیلات بانکی در حداقل ممکن و تنها ۵ درصد بود اما در جهت گیری های 
جدید این رقم به 2۰ درصد تسهیلات بانکی رسیده است. این امر دسترسی مردم را افزایش داده و فعالیت بخش خصوصی را در 
حوزه تولید مسکن رونق می دهد. مدیرعامل شرکت عمران شهرهای جدید ایران بیان کرد: مکان یابی و تأمین زمین این عرضه های 

گسترده را با لحاظ کردن همه شرایط اجتماعی، اقتصادی و زیست محیطی انجام خواهیم داد.

ایسنا: وزارت دادگستری آمریکا با منگ وانژو، مدیر مالی هواوی به توافقی رسید که در صورت تأیید شدن از سوی یک قاضی، به 
وی اجازه می دهد به چین بازگردد. منگ در سال 2۰۱۸ در کانادا به درخواست واشنگتن به اتهام نقض تحریم های آمریکا علیه ایران 

دستگیر شد و برای جلوگیری از استرداد به آمریکا مبارزه می کرد. 
وال استریت ژورنال و نیویورک تایمز گزارش کردند منگ که در این مدت در بازداشت خانگی به سر می برد، تخلفاتی را به گردن 
خواهد گرفت و در مقابل، دادستان های آمریکایی اتهامات کلاهبرداری علیه وی را به تعویق انداخته و نهایتاً لغو می کنند. منگ 
عصر روز جمعه از راه دور در یک دادگاه فدرال حاضر شد و وزارت دادگستری اعلام کرد قطعنامه ای را برای اتهامات علیه وی تنظیم 

خواهد کرد.
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daryavafaei2009@gmil.com

طی دو سه روز گذشته خبر اعطای تسهیلات وام ۱۰۰ 
میلیون تومانی به بازنشستگان با سود ۱۸ درصد در 
قالب »طرح کرامت بانک رفاه« با واکنش ها و انتقادات 
متعددی از سوی برخی از نمایندگان مجلس شورای 
اسلامی مواجه بود. از شــروط دریافت این وام واریز 

کردن ۱۰۰ میلیون تومان به حســاب بانک مربوطه 
است تا بعد از گذشت 3 ماه و معرفی چندین ضامن 

رسمی موفق به دریافت این وام شوند.
علی بابایی نایب رئیس کمیسیون اجتماعی مجلس 
شورای اسلامی از جمله منتقدان این طرح است که 
در گفت وگو با »نســل فردا« بیان داشت: کجای دنیا 
حداقل برای بازنشســتگانش چنین تدابیر حمایتی 
مالی، اتخاذ می شود؟ کجای دنیا دولت بازنشسته اش 

را با این نوع سیاست بانکی مورد لطف قرار می دهد؟ آن 
هم وقتی طرف مثلًا ۵۰ سال برای کشورش کار کرده 
و از او حق بیمه کسر شده اســت. وی ادامه داد: الان 
گرفتن یک وام ۱۰ میلیون تومانی برای همان جوان 
تازه نفسش هم دشوار است، آنقدر پیچ و خم جلوی 
راه قرار می دهند که طرف پشیمان می شود، آن وقت 
برچه مبنای حمایتی می خواهند به آن بازنشسته 6۰، 

۷۰ ساله ۱۰۰ میلیون تومان وام بدهند؟
بابایی با تاکید براینکه »اصلًا نحوه اعطای وام به ویژه 
به بازنشســتگان تأمین اجتماعــی نیازمند تغییر و 
اصلاحات است«، گفت: یک بازنشسته باید امکانات 

رفاهی را در منزلش تحویل بگیرد نه اینکه هرروز راه 
بیفتد و برای جفت و جور کردن چند ضامن و چک و 

سفته ساعت های متمادی را سرگردان بانک ها باشد.
این نماینده مردم ساری در مجلس شورای اسلامی 
با بیان اینکه »اگرخبر صحیح باشد چنین تسهیلاتی 
اصلاً منطقی نیست«، تصریح کرد: ظاهراً گفته اند باید 
۱۰۰ میلیون تومان به حساب بانک وام دهنده واریز 
شود تا بعد از چند ماه همان عدد را به عنوان تسهیلات 
وام به بازنشســته بدهند، خنده دار اســت. آیا همه 
بازنشســته ها توانایی چنین پرداختی را دارند؟ خب 
اگر داشته باشــند که دیگر این یک اقدام حمایتی از 

بازنشسته ضعیف و کم توان محسوب نمی شود. کسی 
که چنین پولی را دارد قطعاً چندان هم دست و بالش 

خالی نیست.
نایب رئیس کمیســیون اجتماعی مجلس یازدهم 
خطاب به مجلس و دولت یادآور شد: از سیاست های 
غلط و یکســویه بپرهیزیم و برای کمک اقتصادی به 
فرد بازنشسته شــیوه های عقلانی و ساده با کمترین 
گیــرو گرفتاری هــای اداری را اجرا کنیــم. حتماً 
یادمان نرفته »اصل براین اســت که مشکلات مردم 
 را کمتر کنیم«. وام ۱۰۰ میلیون تومانی خوب است

 اما به چه قیمت؟

بررسی »طرح کرامت بانک رفاه« در گفت وگو با نایب رئیس کمیسیون اجتماعی مجلس؛

اگر خبر صحیح باشد چنین تسهیلاتی اصلًا منطقی نیست

ایران مدال طلا را در رقابت با فنلاند و هند کسب کرد؛

نسل فردا / گروه اقتصاد
news@ naslefarda.net

پس از دو دهه تــلاش پروژه های برتــر ایرانی در 
مسیر کســب جایزه جهانی مدیریت تعالی پروژه 
که هر ساله توسط موسســه بین المللی IPMA در 
نقاط مختلف جهان برگزار می شود، چندی پیش 
در مراســم IPMA Global Award 2۰2۱ کــه به 
میزبانی کشور روسیه و در شهر سن پترزبورگ برگزار 
شد، رکوردشــکنی برتری روش های اجرای پروژه 
توسط شرکت ایرانی مهندســی و توسعه سروک 
آذر )SAED( که متعلــق به مجموعه صندوق های 
بازنشســتگی نفت بوده و با کنسرســیوم OIEC و 
شرکت اهداف مشــغول فعالیت است، پس از طی 
 IPMA دوره ارزیابی های چندین روزه توسط موسسه
از هفته های گذشته به عنوان فینالیست مهم ترین 
بخش جایزه جهانی در قسمت پروژه های مگا قرار 

گرفت و در رقابتی فشرده با کشورهای فنلاند و هند 
با کســب مدال طلا به بالاترین افتخار این جایزه 

نائل شد.
باعث افتخار جامعه بزرگ صنعت نفت ایران است 
که دســتیابی به چنین مقام ارزنده ای توسط یک 
شــرکت توســعه دهنده در بخش بالادستی نفت 
صورت پذیرفته اســت. در حالی که با سخت ترین 
شــرایط بین المللی و با وجود تحریم های ظالمانه 
همه جانبه علیه ایران در یکی از پیچیده ترین میادین 
نفتی منطقه و جهان به دست توانای کارشناسان، 
متخصصان و پیمانــکاران ایرانــی در یک میدان 
مشــترک نفتی با موفقیت به ســرانجام رســیده 
اســت. ارزیابی پروژه های متنوع بین المللی که هر 
 Project Excellence ساله براســاس مدل جهانی
Baseline )PEB( انجام می شــود در سال جاری 
به صورت مجازی و از شــش ارزیاب بین المللی از 
کشورهای لهستان، انگلســتان، هلند، قزاقستان، 

نپال و چین در ســه روز متوالی و پرفشــار تمامی 
آیتم های مربــوط به مدل PEB بــه صورت دقیق 
مورد ارزیابی قرار گرفت و نهایتاً شرکت مهندسی 
و توسعه سروک آذر موفق به کسب خوشرنگ ترین 

مدال این جایزه شد.
جایزه جهانی IPMA در ۱۰ قسمت متنوع طراحی 
شــده و در بخش های مختلفی رقابت کنندگان با 
ارزیابان تخصصی مختلف بــه رقابت می پردازند و 
همان گونه که مبرهن است بخش جایزه مگاپروژه ها 
مهم ترین بخش رقابت  اســت. در کنار درخشش 
بی بدیل مدیریت پروژه با مدل های نوین بین المللی 
در بخش بالادستی صنعت نفت ایران، سایر جوانان 
ایرانی نیــز در این جایزه خوش درخشــیدند و در 
بخش مدیران پروژه جوان زیر 3۵ سال سرکار خانم 
فرشته میرحسینی نائل به مدال طلا و جناب آقای 
علیرضا اصلان حسینی از شرکت )OICO( که از سایر 
زیرمجموعه های شرکت اویک است، نائل به مدال 

برنز شــدند. همچنین با حضور جناب آقای سعید 
نوروزی در بخش اجرای پروژه هــای چابک از این 
رقابت مدال برنز دیگری نیز نصیب کشور ایران شد و 
در مجموع با دو مدال طلا و دو مدال برنز حضور مؤثر 
تنها شرکت ایرانی و سایر شرکت کنندگان مستقل 
از کشور ایران، توجه جامعه جهانی مدیریت پروژه را 

به طور ویژه ای معطوف کشور عزیزمان کرده است.

با عرض تبریک فراوان به مدیران و دست اندرکاران 
صنعت نفت بار دیگر افتخار کســب شــده توسط 
شرکت مهندسی و توسعه ســروک آذر را تبریک 
عرض کــرده و امیدواریم که در ســال های آتی با 
اجرای پروژه های متنوع در همه بخش های مرتبط 
با صنعت نفت شاهد تکرار افتخارات بین المللی از 

این قبیل باشیم.

انا
:ش

س 
عک

درخشش جهانی پروژه طرح توسعه میدان آذر

ادامه از صفحه یک...
 بلکه مسئله عدم ثبات قیمت لوازم خانگی است و اینکه کالاها هر روز با یک قیمت در بازار عرضه 
می شوند و متاسفانه در این میان افرادی هستند که به دلیل فقر اقتصادی با وجود داشتن خواستگار 
به دلیل اینکه خانواده شان قادر به تهیه جهیزیه آن ها نیست از ازدواج سر باز می زنند. در این آشفته 
بازار و شیب تند افزایش قیمت وسایل خانگی، بخش قابل توجهی از تقاضاها به سمت بازار وسایل 
دست دوم سوق داده شده اســت، همین طور بازار موازی فروش لوازم خانگی از بانه نیز داغ است، 
لوازمی که هیچ گارانتی و ضمانتی برای پس از فروش ندارند. اینکه زندگی مشترک را باید با سادگی 
و حداقل لوازم آغاز کرد سخن درستی است ولی برخی از لوازم چون یخچال، بخاری، گاز و... جزو 
ضروریات یک زندگی است و نمی توان از آن صرف نظر کرد و خانواده ها مجبور هستند برای شروع 
زندگی فرزندانشان فراهم کنند. در این میان به نظر می رسد که بازار کالاهای دست دوم این روزها 
جنب و جوش بیشتری پیدا کرده است چرا که وقتی قیمت یک یخچال نو هم اندازه یک خودرو 
دست دوم شده یا یک اجاق گاز یا ماشین لباسشویی بالای 3۰ میلیون تومان قیمت دارد، راهی جز 
این باقی نمانده و خیلی از خانواده ها مجبورهستند کالای مورد نظرشان را در سمساری ها یا سایت 

دیوار پیدا کنند.
 ۶۰ تا ۷۰ درصد مردم به خرید محصولات دست دوم روی آورده اند

داود عبدالهی فرد رئیس اتحادیه سمساران و امانت فروشان است. وی به دلیل گرانی لوازم 
خانگی ایرانی و خارجی، گرایش مردم به خرید اثاثیه دست دوم از سمساری ها را تأیید کرد و گفت: 
بیشترین کالاهای دست دوم که خریداری می شوند، اول لوازم صوتی تصویری و یخچال و فریزر 
هستند و وسایل چوبی مثل مبلمان و سرویس خواب در اولویت های بعدی هستند. وی با بیان اینکه 
6۰ تا ۷۰ درصد مردم به خرید محصولات دست دوم روی آورده اند، گفت: البته اثاثیه دست دوم هم 
به دنبال گرانی لوازم خانگی نو دستخوش تغییراتی شده و اقشار ضعیف جامعه نمی توانند، لوازم 

خانگی دست دوم را ارزان تهیه کنند.
  خرید جهیزیه دیگر با شادی همراه نیست

افزایش قیمت لــوازم خانگی برای خانواده هایــی که باید جهیزیه تهیه و دخترشــان را 
راهی خانه بخت کنند دردآورتر از ســایر افراد جامعه اســت، چرا که ممکن است یک خانواده از 
فکر خرید یک وســیله یا عوض کردن آن در این شــرایط بگذرند اما جهیزیه هر طور شــده باید 
خریداری شود. زنی میانســال که برای خرید جهیزیه دخترش به بازار لوازم خانگی آمده بود در 
گفت وگو با خبرنگار »نسل فردا« گفت: وقتی فهمیدم که وام ازدواج افزایش یافته است، خرسند 
شدم که می توانم بخشــی از جهیزیه دخترم را تأمین کنم. اما وقتی به بازار رفتم و از قیمت لوازم 
خانگی باخبر شــدم، فهمیدم که حتی با افزایش وام ازدواج تنها سه قلم جنس جهیزیه دخترم را 
می توانم تهیه کنم. وی با بیان اینکه تهیه جهیزیه شــده یک دغدغه بزرگ و کابوس شــب و روز 
برای خانواده ها و زوج های جوان ادامه داد: قدیم هــا از حس خرید جهیزیه برای فرزندانمان لذت 
 می بردیم اما اکنون در این وضعیت اقتصادی بتوانی نیازهای اولیه فرزندانت را برآورده کنی واقعاً 

هنر کرده ای.
  پیشنهاد خرید لوازم خانگی با عیب ظاهری

جعفری که بیش از 3۰ سال است در حوزه فروش لوازم خانگی فعالیت می کند، می گوید: 
بالا و پایین رفتن کالاهای خانگی خارجی مثل بسیاری از اجناس دیگر به قیمت دلار بستگی دارد. 
وی ادامه داد: تا چندی پیش من 2۴ یخچال خریداری کرده و با فروش آن توانســتم 22 یخچال 
بخرم و با فروش 22 یخچال نیز موفق شــدم2۰ یخچال بخرم و در حــال حاضر به علت افزایش 
قیمت اصلًا نمی توانم کامیونی جنس بخرم. جعفری یادآور شــد: مشکل نه از کاسب کار جزء و نه 
تولیدکننده و نه مردم است بلکه باید ریشه این نابسامانی ها را در اقتصاد مریض جست وجو کرد. 
وی افزود: این شرایط مردم را به سمت خرید جنس دســت دوم کشانده است در حالی که همان 
جنس دست دوم نیز افزایش قیمت داشته است و ما مجبور هستیم هنگام مراجعه مشتری حتی 
خرید لوازم آسیب دیده ظاهری در حمل بار را به آن ها پیشــنهاد دهیم که نسبت به لوازم بدون 
نقص ظاهری ارزان تر هستند، چرا که حداقل از لوازم خانگی دست دوم کیفیت بهتری دارند. حتی 
 در شرایط تغییر روزانه قیمت لوازم خانگی، حتی فروش قســطی نیز برای کاسب کار امکان پذیر 

نیست.

آشفته بازار لوازم خانگی و تأثیر منفی قیمت ها بر ازدواج جوانان؛

حال خوب دست دوم ها!

گزارش بازار

هیئـت مدیـره شرکت مهندسی شاخص کنترل اسپادان )سهامی خاص(

هیئـت مدیـره

تاریخ انتشار: 1400/07/04

بدینوسیله  از کلیه سهامداران دعوت می گردد اصالتا یا وکالتا در جلسه مجمع عمومی عادی به طور فوق العاده 
که روز شنبه مورخ 1400/07/17 ساعت 14:30 در محل دفتر شرکت به آدرس: اصفهان، خیابان سعادت آباد، 
خیابان مصلی، روبروی دبیرستان فرهنگ، پلاک 247 ، ساختمان سروش تشکیل می گردد، حضور به هم رسانند.

دستور جلسه  :   1- انتخاب بازرس قانونی

بدینوسیله به اطلاع سهامداران محترم شرکت یکسان پژوه سپاهان ) سهامی خاص( می رساند مجمع عمومی عادی به 
طور فوق العاده شرکت راس ساعت 08:00 صبح روز شنبه مورخ 1400/07/17 به آدرس : اصفهان ،شاهین شهر، خیابان امام 

خمیني، خیابان حافظ جنوبي، فرعي 4 شرق ،پلاک 30   ، کدپستی 8319692003 برگزار می گردد.
1-انتخاب اعضای هیئت مدیره   دستور جلسه: 

2-انتخاب بازرسان   
3- انتخاب روزنامه کثیر الانتشار   

آگهـی دعوت مجمع عمومی عادی  به طور فوق العاده
شرکت مهندسی شاخص کنترل اسپادان )سهامی خاص( 

شماره ثبت 28891 و شناسه ملی 10260495677

آگهی دعوت به مجمع عمومی عادی به طور فوق العاده صاحبان سهام 
شرکت یکسان پژوه سپاهان ) سهامی خاص( 

ثبت شده به شماره 14918  و شناسه ملی 10260359034

آگهي دعوت مجمع عمومي عادی سالیانه  )نوبت اول( 
شرکت تعاونی مصرف کارکنان بهزیستی اصفهان

عبدالرضا   اسماعیلی - رییس هیئت مدیره

جلسه مجمع عمومی عادی سالیانه )نوبت اول( شرکت تعاونی مصرف کارکنان بهزیستی اصفهان راس ساعت 13:30 روز یکشنبه مورخ 1400/07/25 
در محل مجتمع خدمات بهزیستی هفت تیر واقع در اصفهان، خیابان آبشار دوم، جنب مجموعه ورزشی بهزیستی تشکیل می گردد.  

لذا از کلیه اعضا دعوت به عمل می آید با در دست داشتن  دفترچه و یا کارت  عضویت راس ساعت مقرر در محل مذکور حضور به هم رسانند و یا وکیل 
و یا نماینده خود را کتبا معرفی نمایند. 

* ضمناً به اطلاع می رساند به موجب ماده 19 آیین نامه نحوه تشکیل مجامع عمومی؛ تعداد آرای وکالتی هر عضو حداکثر 3 رای و هر شخص غیر عضو 
تنها یک رای خواهد بود. همچنین اعضای متقاضی اعطای نمایندگی می بایست به همراه نماینده خود حداکثر تا تاریخ 1400/07/21 در محل دفتر 
شرکت تعاونی واقع در اصفهان، خیابان احمد آباد، کوی سید ا حمدیان و یا روز سه شنبه مورخ 1400/07/20   در محل فروشگاه ستاد از ساعت 10 الی 

12 حاضر تا پس از اهراز هویت و تایید وکالت، برگه ورود به مجمع را دریافت دارند. 
دستور جلسه:  1- گزارش هیئت مدیره و بازرسان 

2- طرح و تصویب صورت های سال مالی منتهی به 1398/12/29 و 1399/12/30 و نحوه تقسیم سود ویژه 
3- تعیین خط مشی آینده شرکت تعاونی 

4- ارائه گزارش تغییرات اعضا و سرمایه شرکت تعاونی در سال 98 و 99
5- تصویب پاداش هیئت مدیره و حق الزحمه بازرسان شرکت طی سال های 98 و 99

6- پیشنهاد هیئت مدیره مبنی بر موافقت مجمع جهت اخذ مجوز ساخت و ساز و گسترش شرکت از محل ذخیره احتیاطی و ارائه گزارش آن در 
مجامع بعدی 

7- تصمیم گیری در مورد لحاظ نمودن 5 درصد از سود ویژه به عنوان ذخیره احتیاطی 
8- تصمیم گیری راجع به فروش اموال و اجناس مازاد مصرفی 

9- اخذ مجوز بابت افزایش مبلغ حداقل سرمایه  هر عضو در شرکت از 7.000.000 ریال هر سال 30 درصد سرمایه مصوب سال قبل  با توجه به افزایش 
تورم و کاهش نقدینگی شرکت 

10- تصمیم گیری در مورد حسابرسی سالیانه از حساب های شرکت تعاونی 
11- انتخاب اعضای اصلی و علی البدل هیئت مدیره و بازرسان شرکت 


